




**SYARIKAT AIR PERLIS SDN. BHD.
KENYATAAN TENDER**

NO. TENDER : SAP/T/01/2024 (P)

1. Tender adalah terbuka dan dipelawa daripada Kontraktor/Syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini serta mempunyai pengalaman, keupayaan teknikal dan kewangan yang mencukupi bagi melaksanakan perkhidmatan tersebut di atas.
2. Maklumat tender serta kelayakan asas Kontraktor/Syarikat adalah seperti berikut :

BIL.	SYARAT MEMASUKI TENDER	BUTIRAN TAWARAN	CARA & TARIKH DOKUMEN MULAI DIJUAL	HARGA DOKUMEN TENDER & BAYARAN ATAS NAMA	TEMPAT, TARIKH & WAKTU TUTUP TENDER
1.	Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia bagi Kod Bidang 100101 (Semua Peralatan Sukatan/Ukuran) & 210104 (Software/ System Development/ Customization and	NO. TENDER : SAP/T/01/2024 (P) PERKHIDMATAN PENYUMBERLUARAN PEMBACAAN METER AIR, PENGELUARAN BIL AIR, PEMBEKALAN DAN PENYELENGGARAAN SISTEM PENGEBILAN	Dokumen Dijual Secara Atas Talian Sistem Google Drive Kontraktor dikehendaki mengisi BORANG SARINGAN WAJIB bagi pendaftaran dipautan: https://forms.gle/8iX5RaPrudwGbbSL7	RM 500.00 Bayaran atas nama: Syarikat Air Perlis Sdn. Bhd.	Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, Syarikat Air Perlis Sdn. Bhd, Tingkat Dua, Blok A, Bangunan Dato' Mahmud Mat, 01000 Kangar, Perlis.

	<p>Maintenance Including Data Entry, Data Processing) & 210105 (Telecommunication/ Networking-Supply Product, Infrastructure, Services Including Maintenance (LAN/ WAN/ Internet/ Wireless/ Satellite)</p>	<p>DAN PENYEDIAAN SISTEM PEMBACAAN METER AIR, SERTA PERKHIDMATAN BERKAITAN UNTUK SYARIKAT AIR PERLIS SDN. BHD.</p>	 <p>Pada : 19 Ogos 2024 (Isnin) Hingga 26 Ogos 2024 (Isnin)</p> <p>Kontraktor yang tidak mengisi Borang Saringan Wajib pada tarikh yang ditetapkan tidak layak menyertai tender ini.</p> <p>Kontraktor yang lulus saringan akan dimaklumkan melalui email rasmi syarikat selewat-lewatnya pada 28 Ogos 2024</p> <p>Tarikh Dokumen Dijual : 22 Ogos 2024 (Khamis) hingga 13 September 2024 (Jumaat)</p>	<p>Tarikh Tutup Tender: 17 September 2024 (Selasa), Tidak lewat dari jam 12.00 tengah hari.</p> <p>TENDER YANG LEWAT DITERIMA TIDAK AKAN DILAYAN</p>
--	---	--	--	---

3. Dokumen Meja Tender boleh disemak di Bahagian Kewangan, Syarikat Air Perlis Sdn. Bhd. semasa waktu pejabat. Dokumen Tender akan dikeluarkan secara PDF kepada wakil-wakil Kontraktor/Syarikat melalui emel selepas pihak Syarikat Air Perlis Sdn. Bhd. menerima pembayaran daripada pihak Kontraktor/Syarikat.
4. Dokumen Meja Tender akan dipamer mulai hari Isnin hingga Jumaat semasa waktu pejabat seperti di bawah :

HARI	WAKTU PERKHIDMATAN KAUNTER	
ISNIN -KHAMIS	9.00 a.m - 12.30 p.m	2.30 p.m -4.00 p.m
JUMAAT	9.00 a.m - 12.00 p.m	2.45 p.m - 4.00 p.m

5. Dokumen Tender yang telah dipenuhi dengan sempurna perlulah dikemukakan secara serahan tangan dan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakari dan bertulis tajuk projek di sebelah kiri sampul surat serta dihantar supaya sampai ke Peti Tawaran di Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, Syarikat Air Perlis Sdn. Bhd. **tidak lewat dari jam 12.00 tengahari pada 17/9/2024 (Selasa).**
6. Kontraktor/Syarikat hendaklah menanggung sendiri segala perbelanjaan yang berkaitan dengan urusan Tender ini. Pembayaran secara cek persendirian untuk Dokumen Tender tidak akan diterima. Bayaran Dokumen Tender tidak akan dikembalikan. Kontraktor/Syarikat yang berurusan di Kaunter Jualan Tender/Sebut Harga Syarikat Air Perlis Sdn. Bhd. dikehendaki mematuhi S.O.P yang telah ditetapkan.
7. Dokumen Tender yang diserahkan selepas tarikh dan masa ditetapkan berbangkit dari apa jua sebab tidak akan dilayan.